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Inleiding 

Daar de voorzitter verontschuldigd is, neemt de secretaris éénmalig de voorzitterstaken op 

zich. De vergadering start om 20u35. 

 

Goedkeuring statuten en huishoudelijk reglement 

Geen bemerkingen, beide documenten worden goedgekeurd. 

 

Adviesvraag winderosie 

Gemeenteraadslid Bart Sas vroeg op de gemeenteraad aandacht voor de problematiek van 

winderosie. Volgens Sas is het probleem de laatste jaren sterk toegenomen en moeten er 

maatregelen genomen worden. Hierover werd advies gevraagd aan de landbouwraad. Dit 

over de volgende vijf actiepunten: 

1. Informeren en sensibiliseren over de problematiek 

De landbouwraad weet dat het probleem zich stelt, maar de omvang is niet altijd even 

ernstig. Enkel in het voorjaar is hier soms wat schade, maar hier worden al wat 

maatregelen voor genomen, zoals de inzaai van gerst bij bieten. Echter kan informeren van 

de landbouwers en burgers wel interessant zijn om hen te wijzen op enkele goede 

praktijken.  

2. Gemeentelijke subsidieregeling om KLE’s aan te planten (cfr. Lille) 

Er zijn al veel plaatsen waar je terecht kan voor plantgoed en/of een beheervergoeding 

zoals onder andere regionaal landschap, beheerovereenkomsten, behaag de Kempen…  

Hier en daar maken er landbouwers gebruik van, maar dit is niet de grote stormloop. Voor 

sommige percelen kan dit interessant zijn, maar het onderhoud is niet te onderschatten.  

Door het grote aanbod lijkt het de landbouwraad dan ook niet opportuun om hier via een 

gemeentelijk subsidiereglement extra op in te zetten.  

3. Terugwinnen van vorige KLE’s zonder compensatie via prioritaire handhaving 

In openruimtegebied zijn alle overtredingen reeds prioritair. Het is dus niet nodig om hier 

extra op in te zetten.  

4. Bij de verpachting van gemeentelijke landbouwgronden moet in de overeenkomst 

een verplichting rond aanplant van houtkanten komen 

De gemeentelijke gronden zijn over het algemeen niet groter dan 1ha. Deze zijn al zeer 

klein, bijkomende houtkanten maken de beteelbare oppervlakte enkel kleiner. Er wordt 



voorgesteld om eerstvolgende landbouwraad de lijst van gemeentelijke gronden eens te 

bekijken en dan na te gaan of dit opportuun is op niet.  

5. Bij nieuwe aanleg van wegen, verkavelingen…., moet de aanplant van houtkanten 

mee opgenomen worden.  

Bij alle nieuwe projecten zit dit al vervat. Meestal gaat dit over bomenrijen, houtkanten lukt 

niet, dit ruimte hiervoor is veel te klein.  

 

 

Advies: Het advies kan worden overgemaakt aan het schepencollege. De landbouwraad gaat 

akkoord met het informeren over de problematiek van winderosie. De andere punten zijn 

niet opportuun. Het advies over punt 4 wordt de volgende bijeenkomst behandeld.  

 

 

Toelichting veilig gebruik gewasbeschermingsmiddelen 

Het veilig gebruik van gewasbeschermingsmiddelen is niet nieuw voor de landbouwers. De 

landbouwers worden hier al van op de hoogte gebracht via de fytolicenties. Maar toch zijn 

er veel bezorgdheden van burgers en daarom wil de gemeente de praktijkgids veilig gebruik 

van gewasbeschermingsmiddelen nog even belichten. Deze zijn online raadpleegbaar.  

 

De landbouwraad kent de gids en weet dat veilig gebruik van gewasbeschermingsmiddelen 

zeer belangrijk is. Het is nodig om burgers uit te leggen dat dit effectief gebeurd. Via de 

sector wordt bekeken of een artikel in de lokale krant hierover wenselijk is. Het is belangrijk 

om het gesprek met de burgers aan te gaan. De landbouwraad vraagt zich ook af of de 

burgers zelf wel veilig omgaan met deze middelen. 

 

Toelichting strategisch project Kleine Nete II 

Toelichting door secretaris via ppt 

Reactie gemeente: Ze zijn steeds betrokken bij dit project, belangrijk om dit in de toekomst 

te blijven doen. Vanuit de landbouwraad komen enkele vragen over de bebossingsdoelen. 

Dit is niet echt een resultaatsverbintenis, maar eerder een inspanningsverbintenis. De 

gemeente heeft aan de standaardovereenkomst aangepast door te vermelden dat het om 

een inspanningsverbintenis gaat. Waarom kiezen ze deze getallen? Staar je hier niet op 

blind, het gaat hier niet om een vaste doelstelling. Is bos steeds wel de beste regeling? Ook 

landbouwgrond herbergt veel koolstof. 

 

Vanuit de landbouwraad volgt een vraag over vistrappen aan de wamp, daarrond loopt het 

water gewoon verder. De stuwen hebben zo geen effect. Loopt het water dan niet naar de 

zee? Kan dit niet beter gebruikt worden? De vraag destijds was om het water niet te laten 

stijgen.  

 

Stuwtjes zetten is interessant, maar de opvolging is even belangrijk. Via agrobeheergroep 

werkt dit wel. 

 

Bespreking overstortwerking Kleine Nete (en andere waterlopen) 

De hevige bui van enkele weken geleden zorgde er voor dat er heel wat overstort water in 

de Nete terecht komt. De gemeente verduidelijk de situatie: 

 

Dit is een gemeten overstort, VMM weet dus hoeveel water er weg gaat. Via aquafin is de 

vraagt gesteld of dit gesaneerd zal worden? Dit is nog niet gebeurd. Een mogelijkheid is er 

om een perceel aan te komen om een bufferbekken van 800m³ te maken waar bij hevige 

regenval dit regenwater in geleid kan worden. Nadien kan dit omgeleid worden naar de 

RWZI. Niet zeker of er toch al concrete plannen zijn. Aquafin heeft een afwachtende 

houding omdat ze eerst willen kijken of de werken op de markt voldoende zal zijn. Hierdoor 

zal een klein deel van het regenwater afgetapt worden. Niet zeker of dit effectief er voor zal 

zorgen dat het overstort naar de Kleine Nete niet gebruikt zal worden. Het zal minder 

gebruikt worden, maar de kans dat het in werking zal treden blijft bestaan. De gemeente 

blijft nauw contact houden met de VMM en vraagt, als het nodig zal zijn, voor een sanering.   



Zou dit niet opgelost moeten worden door gescheiden stelsels? Ja, maar deze zijn nog niet 

helemaal rond. De middelen zijn ook niet altijd voorhanden om deze uit te voeren. 

Technisch zou het op te lossen zijn, maar budgettair is het een probleem.  

 

Het probleem is voornamelijk dat dit niet op de kap van de landbouw mag komen. Houden 

ze wel goed in het oog of er effectief ook parameters zijn die door de bewoning worden 

beïnvloed? Overzicht van calamiteiten komen naar voren op overleg met waterbeheerders. 

Dit is echter geen calamiteit, maar mag ook zeker te sprake komen. Na een hevige regenbui 

is het heel opvallend dat de water bruin kleurt na een hevige regenbui.  

 

Varia 

Guy Van De Perre:  

- GECORO is samengesteld; goede vertegenwoordiging van de landbouwsector 

- Gele vaatjes voor medisch afval zijn goedgekeurd en beschikbaar op het 

containerpark. 

Hilde Van Den Broeck:  

- Fietsostrade: Waarom komt deze ineens over mazel? Bedoeling is nu om een 

autoluwe fietsoroute te nemen, het probleem zou bij defensie liggen. Niet zeker of 

dit effectief ook is. Agentschap Natuur en Bos heeft hier ook moeite mee. Voorkeur 

blijft om door het militair domein te gaan. Gemeente gaat dit opnemen met ANB en 

defensie. Als deze poging mislukt, dan bekijken ze de andere opties.  

Frans Smets: 

- Hoever staat het met het reservaatsdossier aan de Tielenheide? Weinig nieuws. 

Mogelijks zal hier via het strategisch project Kleine Nete II verder aan gewerkt 

worden. Hiervoor hebben zij geen toestemming van de gemeente nodig, maar de 

gemeente probeert wel de vinger aan de pols te houden.  

Walter Paepen: 

- Het wildwandelen over landbouw percelen. Overal recreëren burgers. Graag te 

bespreken op de volgende vergadering.  

- Mobiliteitsraad: bij het binnenkomen van elk gehucht zullen maatregelen moeten 

genomen worden om het verkeer te vertragen. Dit zijn wegversmallingen. De 

landbouw kan hier moeilijk door. Graag te behandelen op de volgende vergadering. 

De gemeente bekijkt de mobiliteitsthema’s tegen de volgende vergadering.  

 

De voorzitter sluit de vergadering.  

 

 

 

 

De secretaris         De voorzitter  

Michiel Sels         Niels Witvrouwen 

     


